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Ellenőrző bizottsági tag

Bemutatkozás

Sziasztok!  Papp  Ádám vagyok  másodéves  földrajz  alapszakos  hallgató,  terület-  és 

településfejlesztés specializáción. 2004-ben születtem Budapesten, de születésem óta az 

agglomeráció  (jelenleg  Szentendre)  lakója  vagyok.  2023-ban  érettségiztem  a 

Békásmegyeri  Veres Péter Gimnáziumban, majd ugyanez év szeptemberében kezdtem 

meg tanulmányaimat itt, az ELTE TTK-n. Az egyetemen kívül számos szállal kötődök a 

röplabdához: lassan 6 éve játékosként, illetve 2 éve játékvezetőként veszem ki részem a 

sportág életéből.

Tapasztalatok, motiváció

Az elmúlt  két tanévben több ponton vettem részt az egyetemi közéletben.  Gyakran 

megtalálni engem az egyetemi programokon, az előző mentorrendszerben mentorként 

támogattam a gólyák beilleszkedését az egyetemi közegbe, illetve az ELTEFeszt és az 

Educatio kiállítás idején a szakterület népszerűsítésében is szerepet vállaltam.

Ezúttal más szerepkörben szeretnék tenni azért, hogy az egyetemi polgárok számára 

minden  adott  legyen  a  gondtalan  tanuláshoz  és  a  megfelelő  közösségi  élethez  is. 

Ellenőrző bizottsági munkám végzéséhez véleményem szerint segítséget nyújthat, hogy 

játékvezetői  munkámból  adódóan máshol  is  szükségem van pontos szabályismeretre, 

mely ezen pozíció betöltése esetén is elengedhetetlen.



Megválasztásom esetén további motiváció lenne, hogy Tokai Tamástól- aki már régebb 

óta  az  Ellenőrző  Bizottság  elnöke,  és  természetesen,  ha  őt  is  megválasztják  újra- 

tanuljam meg a Bizottság munkájának minden részletét, így amennyiben a későbbiekben 

nem maradna az EB tagja, akkor is tovább lehessen vinni eddigi munkásságának elemeit.

Elképzelések

Úgy vélem ez a pozíció kicsit másabb, mint a többi. A jelenleg fennálló feltételek és a 

rendszer működése megfelelő, így égbekiáltó változtatásokra nincsenek szükségek. Fő 

célom  inkább  a  jelenleg  már  kialakult  működési  norma  folytatása,  a  megkezdett, 

segítséget nyújtó dokumentumok továbbfejlesztése. 

A korábbi ciklusokban elindult EB kisokos, illetve Határozattár folytatása, befejezése 

fontos  feladat,  mely  folyamat  véleményem  szerint  a  bizottság  minden  tagjának 

bevonásával  kellene,  hogy  megvalósuljon.  Emellett  szükségesnek  érzem,  hogy  a 

megőrzési határidőn túl megtartott dokumentumok is kiválogatásra kerüljenek, így azon 

papírok,  melyek  még  bizonyos  ideig  kötelezően  megtartandóak,  a  HÖK  átláthatósága 

érdekében több helyhez jutnának az erre fenntartott szekrényben.

Az  idei  évben  a  tisztségviselők  jelentős  része  cserélődik,  illetve  új  tisztségek  is 

megnyílnak, és a bizottságok élete is még némileg gyerekcipőben jár. Ezért (szerintem 

kijelenthető,  hogy  a  bizottság  többi  tagjával  együtt)  szeretném  segíteni  az  új 

tisztségviselőket  főleg  a  ciklusuk  elején,  hogy  megértsék,  átlássák,  milyen  szabályok 

vonatkoznak  rájuk,  valamint  milyen  keretek  között  tudnak  mozogni  ezen  szabályok 

betartása mellett.

Zárszó

Szeretném megköszönni, hogy elolvastad a pályázatomat, bármilyen kérdéssel keress 

nyugodtan!

Továbbá szeretném megköszönni a megkeresést a tisztséggel kapcsolatban, valamint 

Tokai Tamásnak a felkészülésben és a pályázat megírásához szükséges szempontokkal 

kapcsolatos segítséget.

Kelt: Szentendre, 2025. 05. 26.

Papp Ádám

paada@student.elte.hu
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